
 
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 03.11.2008. godine 
 

Zapisnik sa I sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije u novom sazivu. Sednica 
je održana 31.10.2008. godine u Zrenjaninu sa početkom u 11:00 časova u prostorijama 
Sportskog centra Bazeni jug. 

 
Sednici su prisustvovali:  Ž. Trajković, predsednik RSS, Z. Sinđić, potpredsednik RSS za 
domaći program,  R. Baltić, RSS za međunarodni program, Tomislav Obradović, član, 
Rade Marković, član, Zoran Mijić, član, Dragan Vulešević, član i Milovan Lakušić, član.  
Iz opravdanih razloga, sednici nije prisustvovao Ivan Frgić. 
 
Sednici su još prisustvovali: Momir Kecman, Predsednik Skupštine RSS,  Mladen Kecman, 
generalni sekretar RSS,  Milorad Dokmanac, selektor svih selekcija RSS za GR stil, Đorđe 
Miolski, trener RK “Proleter” iz Zrenjanina, Robert Molnar član Predsedništva RK 
“Proleter” iz Zrenjanina i Milan Jelić, tehnički sekretar RSS. 
 
Zapisnik je vodio Milan Jelić. 
 

Za ovu sednicu Predsedništva Rvačkog saveza Srbije predložen sledeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa sednice Predsedništva od 14.10.2008. godine., 
2. Verifikacija svih normativnih akata donetih na Skupštini Rvačkog saveza Srbije od 

24.10.2008. godine., 
3. Usvajanje Izveštaja o rashodima RSS u 2008. g. i pregled finansijskih potraživanja 

RSS i dugovanja RSS., 
4. Usvajanje Poslovnika o radu Predsedništva RSS., 
5. Predlog Finansijskog plana Saveza za 2009. g., 
6. Program rada RSS do kraja 2009. g., 
7. Razno. 

 
Nakon usvajanja predloženog dnevnog reda i konstatacije Predsednika RSS da postoji kvorum 
Predsedništvo RSS je počelo sa radom. 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa sednice Predsedništva od 14.10.2008. godine., 
Zapisnik sa 14 sednice Predsedništva RSS, u prethodnom sazivu, usvojen je sa dopunom u tački 
8. Tekuća pitanja koja glasi: Prve registracije se mogu vršiti u Rvačkom savezu Vojvodine 
(RSV), kao što je to predviđeno Registracionim pravilnikom RSS. RSV je u obavezi da u roku 
od 7 (sedam) dana pismenim putem obavesti RSS o izvršenim registracijama. Početak 
registracije takmičara u RSV je 01. januar 2009. g.odine. 
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2. Verifikacija svih normativnih akata donetih na Skupštini Rvačkog saveza Srbije od 

24.10.2008. godine.  
Statut Rvačkog saveza Srbije Predsedništvo RSS verifukuje sa napomenom da kancelarija RSS 
novousvojeni Statut RSS podnese Ministarstvu omladine i sporta na overu. 
Pravilnik o sistemu takmičenja RSS Predsedništvo verifikuje sa pojašnjenjima i dopunama u čl. 
32 i čl. 44 koja glasi:  
Predsedništvo RSS daje saglasnost na propozicije predložene od svih Liga odbora. 
Disciplinski pravilnik RSS Predsedništvo RSS verifikuje bez dopuna. 
Poslovnik o radu Skupštine RSS Predsedništvo RSS verifikuje bez dopuna. 
Registracioni pravilnik RSS Predsedništvo RSS verifikuje sa pojašnjenjem i dopunom u čl. 30 
stav 2 koja glasi: Svaki takmičar iz kluba I Rvačke lige Srbije, koji je registrovan na dvojnu 
registraciju za klub u nižem rangu takmičenja, prvim nastupom na meču I Rvačke lige Srbije, 
gubi pravo daljnjeg nastupa u takmičenjima nižeg ranga. 
 

3. Usvajanje izveštaja o rashodima RSS u 2008. g. i pregled finansijskih potraživanja 
RSS i dugovanja RSS., 

Predsedništvo je, u pismenoj formi, dobilo izveštaj o rashodima u 2008.g. i pregled potraživanja i 
dugovanja RSS, koji je obrazložio Mladen Kecman, generalni sekretar RSS. Naglasio je da su 
rashodi veliki, što se naročito odnosi na stavke plata zaposlenih i ugovori sa sportskim 
stručnjacima. Njegov predlog je da se to mora hitno revidirati. 

 
R. Marković je dao predlog da se od računovodstvenog servisa Sportskog saveza Srbije zatraži 
pismeno obaveštenje o stavki od 3.000.000,00 dinara – preneta sredstva -  koja se pojavljuje u 
izveštaju. Predsedništvo je taj predlog prihvatilo. 
T. Obradović je, zahvaljujući se na izboru u članstvo Predsedištva RSS, izrazio spremnost da se 
angažuje u obezbeđivanju dodatnih sredstava za RSS i zatražio od Predsednika RSS da formira 
komisiju koja će na tome raditi. 
R. Baltić je predložio da se angažuje agencija koja će raditi u cilju obezbeđivanja dodatnih 
sredstava. Takođe, u skorije vreme, predložiće Predsedništvu svoj plan i program rada. 
D. Vulešević je predložio da ovo Predsedništvo mora hitno rešavati nasleđene probleme. 
Naročito je istakao problem oko potraživanja sredstava RSS od Rvačkog kluba »Vojvodina« iz 
Novog Sada u iznosu od 1.205.000,00 dinara i naglasio da Predsedništvo, u vezi sa tim, zauzme 
precizan i jasan stav. 
Nakon toga, u  diskusiju su se uključili svi članovi Predsedništva i doneta je jednoglasno 
Odluka: 
Predsedništvo Rvačkog saveza Srbije će uputiti poziv za II sednicu Predsedništva Rvačkog 
saveza Srbije g-dinu Rajka Tešanovića, direktoru RK »Vojvodina« u smislu dogovornog 
prevazilaženja problema. Po održanoj II sednici Predsedništva Rvačkog saveza Srbije i u skladu 
sa donetim odlukama, Predsedništvo će postupiti po Zakonu i normativnim aktima Rvačkog 
saveza Srbije. 
U smislu rada kancelarije Saveza u narednom periodu i zaključenih Ugovora o angažovaju 
sportskih stručnjaka u sportskim organizacijama i Ugovora o delu, Predsedništvo Rvačkog 
saveza Srbije je donelo sledeću 
Odluku: 
Predsedništvo RSS jednoglasno je usvojilo podneti izveštaj o rashodima RSS u 2008. godini i 
pregled finansijskih potraživanja i dugovanja RSS. Stalno zaposleni radnici Rvačkog saveza 
Srbije: Mladen Kecman, Pajo Ivošević i Milan Jelić zadržavaju svoj status sa novčanim iznosima 
(plate zaposlenih) u nepromenjenim iznosima, do izbora koje će raspisati predsedništvo RSS. 
Svim angažovanim, od strane Predsedništva RSS, sportskim i drugim stručnjacima, se isplaćuju 
dugovanja zaključno sa septembrom 2008. godine (Olimpijski ciklus) i to: dr Milorad 
Dokmanac, selektor svih selekcija za GR stil, Ljubiša Stošković, stručni saradnik, Igor Frgić, 



 
koordinatar rvanja za žene, Sreten Stankov, koordinator rvanja slobodnim stilom, Stanko 
Bogdan, trener kadetske reprezentacije, Dragan Radojević, trener juniorske reprezentacije, Stevo 
Dokmanac, uređivač zvaničnog sajta RSS, dr Tanja Nastasić, lekar reprezentacije i Marijana 
Tišma, psiholog reprezentacije. Kancelarija RSS će, u pismenoj formi obavestiti sve gore 
navedene o svojoj odluci sa napomenom da svi do sada angažovani stručnjaci, treba ukoliko to 
žele i mogu da obavljaju i dalje svoj posao volonterski bez finansijske nadoknade, do izbora za 
novi Olimpijski ciklus. 
 

4. Usvajanje Poslovnika o radu Predsedništva RSS., 
Po ovoj tački dnevnog reda razvila se diskusija koja je bila usmerena na čl. 2 stav 5 predloženog 
Poslovnika koji govori o prisustvovanju sednicama Predsedništva. 
Nakon diskusije u kojoj su učestvovali gotovo svi članovi Predsedništva donesena je sledeća 
Odluka: 
Predloženi Poslovnik o radu Predsedništva RSS se usvoja sa dopunom u čl. 2 stav 5 koji treba da 
glasi: Članovi Predsedništva koji tri (3) puta u godini dana ne prisustvuju sednici Predsedništva 
iz neopravdanih razloga, nemaju više pravo glasa na sednicama Predsedništva Saveza i upućuje 
se zahtev Skupštini za izbor novih članova Predsedništva, u skladu sa Statutom Saveza. 
 
Tačke 5. i 6. su skinute sa dnevnog reda, jer nije bilo pismenih materijala i o njima će se 
raspravljati kad se pripreme pisani materijali 
  
        7.     Razno 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo RSS je donelo sledeće 
Odluke: 

- Zadužuje se kancelarija RSS da se pismeno obrati CELA-i i FILA-i u vezi »navodno« 
spornih registracija sportista iz inostranstva za naše klubove u letnjem prelaznom roku 
2008. godine, a po zahtevu Rvačkog kluba »Spartak« iz Subotice., 

- Zadužuje se kancelarija RSS da ponovi zahtev za dobijanje nagrade za sportistu i 
njegovog trenera (Davor Štefanek i Milorad Dokmanac) i ostvarivanje prava na 
Nacionalno priznanje za trenera sportiste (Milorad Dokmanac)., 

- Skrenuti pažnju klubovima da je novi Registracioni pravilnik predvideo godišnju overu 
Takmičarskih knjižica. Takmičari koji ne budu imali overene knjižice za 2009. g. neće 
moći da nastupe na ni jednom takmičenju u organizaciji RSS. 

- Zadužuje se kancelarija RSS da urgira kod resornog Ministarstva radi ubrzavanja isplata 
republičkih stipendija kao i isplate Nacionalnih stipendija za prva 3 (tri) takmičara. 

 
Na kraju, Rajko Baltić je obavestio prisutne da će Rvački klub »Partizan« iz Beograda, u terminu 
05-07.12.2008. godine, organizovati svečanost povodom 60-godišnjice postojanja i rada 
Rvačkog kluba »Partizan« iz Beograda i da će, tim povodom, biti prisutni najviši zvaničnici kako 
iz sveta rvačkih poslenika, tako i iz državnog vrha. 

Predsedništvo je završilo sa radom u 14:30 časova. 
 
    Zapisnik vodio: 
________________ 
       Milan Jelić 

Predsednik Saveza: 
Željko Trajković, s.r. 

 
 
 


